
Lijst van vragen – totaal

1
Wat is de stand van zaken van de vier «voorbeeldgebieden» waarin
geëxperimenteerd wordt met innovatieve financieringsvormen voor
landschappelijke ontwikkelingen?

2
Op welke wijze wordt de vermindering van regeldruk in algemene zin
gemonitord? En op welke wijze zien we dat terug in het te realiseren
streefwaarde/realisatie 2008?

3
Welk aandeel heeft het Ministerie van LNV geleverd in het project Schoon
en Zuinig? Kunt u dit in een overzicht aan de Kamer doen toekomen?

4
Welke bijdrage leveren landbouw en natuur aan de EU- en nationale
beleidsdoelen op het gebied van mitigatie en adaptatie?

5
Op welke wijze vindt de maatschappelijke consultatie plaats over de
invulling van het (ver)nieuw(de) GLB? En op welke wijze wordt deze
consultatie gefinancierd?

6
Klopt het dat de middelen behorende bij de uitwerking van de Kamerbrief
«Landbouw, rurale bedrijvigheid en voedselzekerheid» in zijn totaliteit
€ 350 miljoen plus € 100 miljoen bedragen waarvan € 50 miljoen ten
laste komt van de LNV begroting? Zo nee, hoeveel van deze middelen
komen ten laste van de LNV begroting?

7
Kunt u een overzicht geven van de stand van zaken van het
verduurzamingsproces van internationale agrarische grondstofketens?

8
Op welke wijze wordt de ontwikkeling van het OVO (Oog voor Ontwik-
keling) luik in Afghanistan gefinancierd? En wat houden de verdere
afspraken over de landbouwsamenwerking in?

9
Wat wordt gedaan aan de punten van zorg rondom de relatief lage
eindexamencijfers en de naleving van de voorgeschreven onderwijstijd?

10
Wordt de ervaring van de Groene Kennis Coöperatie ook benut in het niet
groene onderwijs?

11
Waarom is het opleidingssucces het hoogst in de sector landbouw en
natuurlijke omgeving, en klopt deze stelling nog steeds als wordt gekeken
naar de beschikbare middelen per onderwijssector? En zijn de kwantiteit
en de kwaliteit met elkaar in verhouding?

12
Wordt de AOC regeling voor continuering van inhoud en omvang van de
opleidingen voor de primaire agrarische beroepen eerst geëvalueerd
alvorens de regeling te kopiëren naar de HAS?

2009D26364

NDS15923
0809tknds2009D26364

1



13
Op welke wijze wordt de uitvoering van de innovatieagenda’s door u
gefaciliteerd?

14
Is er gezien de economische crisis die ook de land en tuinbouw treft al een
indicatie te geven of de stijgende lijn van bedrijven die procesinnovaties
doorvoeren ook in 2008 door zal zetten, nu slechts het cijfer over 2007
bekend is, en kan de huidige crisis een trendbreuk veroorzaken.

15
Welk aandeel heeft het u geleverd in de projecten Platform Agrologistiek
en de implementatie van het actieplan opschaling Agrologistiek? Kunt u
dit in een overzicht aan de Kamer doen toekomen?

16
Kan worden uiteengezet hoe het in de komende periode met de rest van
de doelstelling zit, nu bij de administratieve lasten wordt vermeld dat deze
over 2008 in kwantitatieve zin met 0,9% zijn gedaald, temeer daar op
5 december 2008 is overeengekomen dat de administratieve lasten bij
LNV met 18,5% gereduceerd zouden worden.

17
Op welke wijze wordt de Kamer geïnformeerd over de nieuwe maatre-
gelen energietransitie en glastuinbouw? Kunt u de huidige stand van
zaken op alle genoemde punten in een overzicht aan de Kamer doen
toekomen?

18
Wat is de relatie tussen het ruimte-voor-ruimte instrumentarium en
doelstelling 22?

19
Op welke wijze wordt de Kamer geïnformeerd over de stand van zaken
BioBased Economy?

20
Zijn alle aanvragen betreffende investeringregeling gecombineerde
luchtwasser gehonoreerd? Zo nee, waarom niet?

21
Welke inspanningen worden verricht om de beschikbaarheid van
gecombineerde luchtwassers in de pluimveehouderijsector te vergroten?
Welke (mogelijke) struikelblokken kent het ontwikkelingsproces?

22
Op welke wijze wordt de Kamer geïnformeerd over de trajecten zoals
ingezet ter bevordering van de bewustwording van consumenten? Kunt u
de huidige stand van zaken op alle genoemde punten in een overzicht aan
de Kamer doen toekomen?

23
Wat zijn de meetbare effecten van het breed spectrum aan activiteiten
waarin de jeugd wordt aangezet tot bewuster consumeren tijdens onder
meer de week van de smaak?

24
Op welke wijze is er aandacht voor het gevoel van onvrede in de praktijk
als het gaat om de bureaucratie, waardoor ondernemers het gevoel
hebben dat ze tussen wal en schip vallen?
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25
Kan de vaststelling dat in de biologische landbouw de vraag momenteel
sneller stijgt dan het aanbod geconcretiseerd worden, en leidt deze
vaststelling tot aanpassing van de doelstelling ten aanzien van de groei
van de biologische landbouw?

26
Kan er aangegeven worden waarop deze voortgang bij de twee belang-
rijke dossiers te weten ammoniak en de mosselvisserij in de Waddenzee,
is gebaseerd?

27
Op welke wijze dient het genoemde bij naleving van bestaande welzijn-
snormen percentage van 72% bij de streefwaarde 2009 te worden
geïnterpreteerd? En op welke wijze wordt de komende jaren hieraan
gewerkt om te komen tot de streefwaarde van 80% in 2011? Kan een
overzicht worden gegeven per sector zowel voor 2009 en de daarop
volgende jaren?

28
Valt onder de het budget ter bevordering van duurzame vangst en kweek
van vis en schelpdieren ook een analyse en aanpak van de prijsontwik-
keling in de (vis)keten en hoe is de term verduurzaming in gedachte te
verklaren dat er (a) het probleem is van overbevissing, (b) het probleem
van discards en (c) de betrekkelijk geringe prijsstelling van de vis?

29
Wat is de verklaring voor het feit dat er € 50 mln. minder is uitgegeven
aan de post bevorderen duurzame productie methoden glastuinbouw
gezien juist de ambities op dit vlak van deze sector?

30
Kan er opheldering gegeven worden over de volgende drie kostenposten
van de realisatie over 2008: interne begrotingsreserve (€ 47,862 miljoen;
€ 32,003 miljoen en € 29,693 miljoen)? Deze kostenposten waren niet
begroot en vormen nu een aanzienlijk aandeel van de totale kosten
betreffende het duurzaam ondernemen.

31
Wat zijn de resultaten van de € 3,4 mln. extra voor de verduurzaming van
de Noordzeevisserij?

32
Waaraan is de € 17,2 mln. besteed onder de post verwerving en inrichting
Westerschelde, nu onlangs door de regering is besloten de Hedwige-
polder niet te verwerven?

33
Kan worden uitgelegd waarom de kosten van het beheer door Staatsbos-
beheer bij het Beheren Ecologische Hoofdstructuur ruim € 4 miljoen
hoger zijn uitgevallen?

34
Kan worden uitgelegd wat er wordt verstaan met overig beheer, kosten
€ 10,162 miljoen, bij het Beheren Ecologische Hoofdstructuur?

35
Kan worden uitgelegd waarom de kosten van het Faunafonds bij het
beheer van de natuur buiten de EHS en beschermen van de internationale
biodiversiteit ruim € 7,5 miljoen hoger zijn uitgevallen?
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36
Kan worden uitgelegd waarom de kosten van de baten- en lastendienst bij
de apparaatsuitgaven ruim € 23 miljoen hoger zijn uitgevallen?

37
Kan worden toegelicht waarom voor de post Netwerk veelzijdig platteland
€ 6,7 mln. minder is uitgegeven dan begroot?
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